

親愛的 **臺灣大學校友貴賓**，您好：

修齊會館為太子建設與國立臺灣大學合作 BOT 案之附屬住宿設施，備有 86 間精緻溫馨客房，房內空間約 5.6~10.65 坪，提供短期住宿服務，對象為校友貴賓、臺大教職員工、研究人員、參加本校會議和學術研究之參訪人員。

會館鄰近之公館生活商圈、自來水博物館、古亭河濱公園及河濱自行車步道，是選擇逛街購物或郊遊踏青及滿足您居住上各項生活機能需求所不可或缺之去處。另外，便捷交通路網亦可作為您走遍大台北各個角落及作為旅行起點。

Dear **NTU. Alumni** :

Hsiu-Chi House is Prince Housing Corp. and the National Taiwan University cooperation BOT case affiliated accommodation facilities. Hsiu-Chi House provides 86 business guest rooms for short-term stay service. The room size ranged from 5.6 pings - 10.65 pings. It services for alumni、visitors affiliated for research and educational purposes、staff of NTU.

It' s at a very convenient place closed to Taipei Water Resource Museum, Kuting Riverside Park/Riverside Bicycle Trail, and many shops and restaurants nearby. Also, helpful transportation networks allow traveling to various location of Taipei City/County without any problems.

房價表 Room Price			
房間類型 Room Type		房間尺寸 Room Size	臺大校友優惠價 Price
標準單人房 Standard Single	一小床 1 Single Bed	5.65 坪 (18.6 sqm)	NT\$ 1,430
精緻套房 Superior Suite	一大床 1 Double Bed	7.20 坪 (23.8 sqm)	NT\$ 1,760
精緻雙人房 Superior Double	二小床 2 Single Beds	7.20 坪 (23.8 sqm)	NT\$ 1,980
豪華套房 Deluxe Suite	一大床 1 Double Bed	8.92 坪 (29.4 sqm)	NT\$ 2,200
修齊套房 Hsiu Chi Suite	一大床 1 Double Bed	10.65 坪 (35.2 sqm)	NT\$ 2,420

- 校友貴賓：憑校友證或相關證明文件。(一房一證)
- Alumni : must present a valid alumni ID or relevant documents. (one room need to provide one alumni card)

相關資訊，請參閱以下網址：<http://hsiuchi.prince.com.tw/>

【訂房專線】(02)2363-1066 分機 40199

【線上訂房】http://hsiuchi.prince.com.tw/online_booking.php

【修齊地址】100 台北市中正區思源街 16-1 號

The following information for your reference : <http://hsiuchi.prince.com.tw/>

[Phone] + 886 - 2 - 2363-1066 Ext. 40199

[On-line Reservation] http://hsiuchi.prince.com.tw/eng/online_booking.php

[Address] No.16-1, Siyuan St., Zhongzheng Dist., Taipei City 100, Taiwan